To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG.

**ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES** 

Date: 14-02-2022 12:03:35 PM

Subject: The approval of the Securities Commission on the

c

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 14-02-2022 PM 12:03:35

الموضوع: موافقة هيئة الاوراق المالية على رسملة ذمة

The Board of Commissioners of the Securities Commission, pursuant to Resolution No. (2022/18) adopted in its session held on 3/2/2022, approved the registration of capital increase shares for the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries, amounting to (9,636,545) shares, by capitalizing a receivable account for parties A credit relationship in favor of the Privatization Holding Company / Jordan contained in the financial statements of the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries Company as on 31/12/2019 at an amount of (9,636,545) dinars, and allocating these shares to the Privatization Holding Company / Jordan at the issue price of (1) dinars per share, provided that Banning the disposal of these shares for a period of one year from the date of completing the issuance procedures with the Securities Commission.

وافق مجلس مفوضي هيئة الاوراق المالية بموجب قرار رقم (18/2022) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2022/2/3 على تسجيل اسهم زيادة راس المال لشركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة البالغة (9,636,545) سهم وذلك عن طريق رسملة حساب ذمم لجهات ذات علاقة دائنة لصالح شركة التخصيص القابضة /الاردن الواردة بالقوائم المالية لشركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة كما بتاريخ 12/12/31 2019/9,636,545 التخصيص بمبلغ (9,636,545) دينار وتخصيص هذه الاسهم لشركة التخصيص بهذه الاسهم لمدة سنة من تاريخ استكمال اجراءات الاصدار لدى هيئة الاوراق المالية.

03-02-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen